

# NOTICE 通告

本中心編號：PM/GRPS/N247-18

## 有關：安裝冷氣機去水喉工程

茲通知各住戶，承辦商將於2018年9月12日(星期三)至2018年9月21日(星期五)於第八座B單位外牆安裝冷氣機去水喉，承辦商將於B單位主人房外牆架設竹棚。而於維修工程進行期間，客戶服務中心會特別加強該處之保安措施外，亦敬希各住戶小心門窗。

如發現任何可疑人物，請立即致電客戶服務中心2653 4040(辦公時間)或保安控制室2651 7111(非辦公時間)。不便之處，敬請原諒！

此致

大埔寶馬山第八座B單位住戶

大埔寶馬山客戶服務中心 啟  
2018年9月4日

\*本通告將於2018年9月22日除下

Date : 4 September 2018  
To : All Residents of Flat B Block 8

## Re : Installation Work of A/C Drainage Pipe at Block 8

Please be informed that contractor will carry out A/C drainage pipe installation work at external wall of Flat B, Block 8 of Grand Palisades from 12 September 2018 (Wednesday) to 21 September 2018 (Friday). Scaffolding will be erected at the aforesaid areas. During the course of work, security measures in that particular area will be strengthened, residents are also advised to secure their windows and doors for the sake of security.

Should you have any enquires, please contact the Customer Service Centre on 2653 4040 (office hours) or security control room on 2651 7111 (non-office hours).

We apologize for any inconvenience that may cause.



Grand Palisades Customer Service Centre

\*This notice will be removed on 22 September 2018

